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Les comarques de Girona pateixen un dèficit crònic
d’infaestructures de transport. Carreteres, eixos ferroviaris
i zones de pas que no es corresponen amb el dinamisme
econòmic del nostre territori.

Els constants endarreriments de l’arribada del TAV a Girona
reflecteixen a la perfecció aquests problemes. Precisament
per deixar ben clar el malestar dels empresaris gironins, la
patronal Federació d’Organitzacions Empresarials de
Girona (FOEG) ha fet arribar una carta al president de la
Generalitat en què se li demana la seva intervenció per
desbloquejar i solucionar aquestes mancances.

Carta de FOEG adreçada al president José Montilla

A l’atenció del Molt Hble. Sr. José Montilla i Aguilera
President de la Generalitat de Catalunya

Girona, 27 de juny de 2007

Benvolgut President,

Com a màxima autoritat del nostre país i com a polític amb una extensa experièn-
cia en àrees de gestió i indústria coneix perfectament les necessitats del món de
l’empresa. Sap que en un mercat globalitzat les infraestructures de comunica-
cions han esdevingut una peça clau per aconseguir un teixit econòmic potent.

És per això que, com a president de la patronat Federació d’Organitzacions
Empresarials de Girona (FOEG) vull expressar la meva gran preocupació per l’enè-
sim  endarreriment de l’arribada del TAV als Pirineus.Veiem el 2012 molt llunyà, i per-
meti’m afegir-ho, sense excessives garanties que també s’acompleixi aquest termi-
ni.

Sóc conscient que el Tren d’Alta Velocitat és la gran solució a diversos problemes
crònics de transport que patim, afegint-t’hi, però, tot un seguit d’infraestructures de
comunicació i transport que també manquen. El que és clar és que el TAV s’ha con-
vertit en un símbol de la renovació de les infraestructures en aquest país.

I precisament vist des d’aquest punt de vista, els nombrosos problemes que la seva
construcció està donant creen inquietud, no només en el món empresarial sinó en
la resta de la societat.

Li asseguro que els emprearis gironins no som gens donats a la queixa.Voldria que
entengués, doncs, que la tramesa d’aquesta carta és producte de la necessitat de
fer arribar a les més altes instànices del nostre país la sensació d’inseguretat que
genera aquesta situació.

Cal recordar que en un primer moment el govern Aznar, i posteriorment el govern
Zapatero, ja va endarrerir l’arribada del TAV a Girona en diverses ocasions.

Li sóc sincer, President. Fa molts anys que els empresaris gironins ens  sentim en-
ganyats i discriminats.

Per aquest motiu li voldria demanar que, com a President de la Generalitat, posés
tots els recursos econòmics, tècnics i humans i la voluntat política necessaris per
poder avançar aquesta data i resoldre un problema que s’ha fet insostenible.

Els empresaris som gent de fets... no de paraules. I ens agradaria que el Govern
actués aplicant els mateixos paràmetres.

Rebi una cordial i afectuosa salutació.

Joan F. Martí Casadellà
Predident
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